
Fernandez: Pracuję dla konsorcjum, które chce przejąć Romę
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W mediach wciąż cisza jeśli chodzi o potencjalną sprzedaż Romy, do

której, nawet jeśli jest coś na rzeczy, nie dojdzie zbyt szybko ze względów

prawnych. Tymczasem niejaki Gaston Fernandez, nominujący się

negocjatorem transferowym bliskim Edinsona Cavaniego, udzielił

kolejnego wywiadu, tym razem dla calciomercato.it.

- Południowoamerykańskie konsorcjum próbuje kupić Romę, jeśli operacja dojdzie

do skutku, spróbują sprowadzić Cavaniego do zespołu Giallorossich. Mogę to

potwierdzić, ale w tej chwili nie ma żadnych nowości. 

Możesz potwierdzić zatem, że nie ma żadnego kontaktu między

Matadorem i aktualnym kierownictwem Giallorossich?

- Jeśli chodzi o mnie, tak właśnie jest. Pracuję jako negocjator z konsorcjum, które

chce kupić Romę i z Walterem Guglielmone, agentem Matadora.

W jakim punkcie są negocjacje kupna klubu?

- Negocjacje są długie, są prowadzone od wielu miesięcy, ale nie mogę wchodzić w

tej chwili w szczegóły. Mogę jednak zapewnić, że starają się zamknąć operację jak

najszybciej, w czas by sprowadzić Cavaniego do stolicy Włoch już w tej sesji

transferowej.

Są inne włoskie kluby zainteresowane Cavanim?

- Nie jestem agentem Edinsona, mogę sobie wyobrazić, że gracz taki jak on ma

bardzo dużo ofert, ale ja się tym nie zajmuję. 

Kiedy będziemy mieli nowości w sprawie?

- Ciężko powiedzieć, ale nie ma nikogo na świecie kto ma większe pragnienie ode

mnie by być w Rzymie na przestrzeni kilku dni.
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